



Telefon Bimbit 'Merosakkan Sel-sel Darah'
Sinaran telefon bimbit boleh merosakkan sel-sel darah dengan meningkatkan kuasa tekanan sesama mereka, kata para saintis.

Telefon Bimbit 'Mengubah DNA Manusia'
Kajian makmal menunjukkan bahawa gelombang radio daripada telefon bimbit boleh mengancam sel-sel badan dan merosakkan DNA. (Sumber dari BBC News)



Disember 2008 - **Telefon bimbit boleh mempengaruhi kualiti sperma**, kata penyelidik. Jika telefon bimbit disimpan dalam poket dan dibiarkan dalam mod cakap akan merendahkan kualiti sperma, demikian menurut penyelidikan baru daripada Cleveland Clinic. (Sumber dari CNN)

Kajian : Radiasi dari Telefon Bimbit Merosakkan Daya Ingatan

Pendedahan kepada sinaran telefon bimbit memburukkan ingatan jangka pendek tikus, menurut kajian baru di Sweden. (Sumber dari The Total Sweden's News In English)

Barah otak dikaitkan dengan anak muda yang menggunakan telefon bimbit.

Sekumpulan saintis antarabangsa menyeru Kanada dan negara-negara lain untuk menggubal standard keselamatan yang lebih ketat terhadap penggunaan telefon bimbit selepas didapati bahawa risiko menghadapi tumor malignan otak melonjak lima kali ganda dalam kanak-kanak yang mula menggunakan telefon bimbit sebelum usia 20. (Sumber dari Canwest News Service | Oleh : Sarah Schmidt - 03/22/09)

Kesan Radiasi Telefon Bimbit, Tumor Otak dan Kanak-kanak

Dalam meta-analisis yang diterbitkan dalam isu Mei 2008 Jurnal Antarabangsa Onkologi, penyelidik Sweden menemui perkaitan antara tumor otak dan penggunaan telefon bimbit. (Sumber dari University Hospital, Orebo, Sweden | Oleh : Lennart Hardell - 11/06/08)

Produk Abad Ke-21 demi kesihatan insan tersayang.

Eneoji BioCerastone EMR Protector ialah produk teknologi canggih abad ke-21 Jepun untuk melindungi anda daripada kesan mudarat pencemaran gelombang elektromagnet. Digabungkan dengan Bio Seramik yang berupaya mengeluarkan Tenaga Skalar, Sinaran Inframerah dan Ion Negatif, ia menghapus dan meneutralkan kesan buruk gelombang elektromagnet yang berpunca daripada peranti kegunaan harian. Eneoji BioCerastone EMR Protector direka khusus agar mudah digunakan pada mana-mana bahagian telefon bimbit, TV, komputer, ketuhar gelombang mikro, peti sejuk, penyaman udara dan lain-lain peralatan elektrik. Lindungilah diri dan keluarga tersayang anda dan alamiah ketenangan jiwa dengan Eneoji BioCerastone EMR Protector.

Eneoji BioCerastone mengesyorkan anda menggunakannya pada peranti elektronik berikut:



Cara mengguna

1. Bersihkan permukaan yang ingin dilekat dengan kain yang bersih.
2. Tanggalkan pelekat pada belakang Eneoji BioCerastone EMR Protector.
3. Tampal pada permukaan yang telah dibersihkan.
4. Tekan Eneoji BioCerastone EMR Protector dengan ibu jari untuk memastikan ia betul-betul melekat.



Untuk maklumat lanjut, sila hubungi:

LUXOR NETWORK SDN. BHD. (65101-K) (AJL-93524)
Level 5, Luxor Tech Centre No. 1A, Jalan Teknologi 3/4,
Taman Sains Selangor 1, Kota Damansara PJU 5, 47810 Petaling Jaya,
Selangor Darul Ehsan, Malaysia.
t : (603) 7681 2233 f : (603) 7681 2277 / 2299
www.facebook.com/lnsbmalaysia w : www.luxornetwork.com.my



Lindungilah diri dan keluarga tersayang dengan

Eneoji BioCerastone EMR Protector





Telefon bimbit merupakan kemudahan era moden dalam masyarakat kita. Namun begitu, inovasi canggih ini mengancam kesihatan manusia. Kita terdedah kepada pelbagai bentuk sinaran setiap hari. Daripada gelombang mikro hinggalah sinar X, kita sentiasa dikelilingi gelombang EMF (sinaran elektromagnet).

Hampir 2 bilion orang di seluruh dunia (26 juta pengguna di Malaysia) menggunakan telefon bimbit. Ramai di antara mereka adalah kanak-kanak. Penggunaan yang berleluasa ini bermaksud pendedahan kepada sinaran elektromagnet yang belum pernah berlaku dahulu. Anggaran meletakkan pendedahan kepada sinaran EMF adalah 100 kali lebih tinggi daripada beberapa dekad dahulu.

Adakah ia selamat?

Dr. George Carlo

Pengasas Safe Wireless Initiative
Badan kesihatan awam sedunia
untuk telefo bimbit

"Bahaya teknologi wayarles mungkin lebih tragik daripada kesan rumah hijau. Sinaran telefon bimbit boleh mengakibatkan kerosakan genetik. Malah, penggunaan secara sederhana teknologi komunikasi mudah alih ini masih boleh meningkatkan risiko tumor otak secara mendadak."



Soalan-soalan lazim

1. Apakah itu E.M.R?

E.M.R. merujuk kepada Radio Elektromagnet, sinaran frekuensi berbahaya yang dipancarkan oleh telefon bimbit. Sinaran tidak mengion daripada sumber frekuensi rendah mengion seperti model awal telefon bimbit dipercayai selamat. Pandangan ini telah berubah sejak kuasa telefon bimbit telah dipertingkatkan daripada gelombang paras rendah kepada gelombang mikro paras tinggi.

2. Apakah perbezaan antara Gelombang Radio dan Gelombang Mikro?

Gelombang radio adalah kuasa penghantaran berparas rendah yang menghantar isyarat dari atau ke telefon anda. Frekuensi tidak mengion ini adalah selamat. Kini, telefon bimbit berkapasiti 900MHZ hingga 2.4GIGs atau lebih tinggi agar anda dapat menerima isyarat yang jelas apabila bergerak dari satu bilik ke bilik lain atau di luar. Namun demikian, telefon anda kini dilengkapi kuasa sinaran gelombang mikro/inframerah.

3. Adakah telefon bimbit membahayakan?

Beberapa penyelidikan telah menunjukkan sinaran frekuensi radio daripada antena telefon bimbit "Menyebabkan kerosakan genetik dalam darah manusia", sementara satu kajian kes lagi mendapati "Peningkatan statistik yang signifikan" bagi tumor otak neuro-epitelium di kalangan penggunaan telefon bimbit.

Dalam tahun 2004, satu kajian terhadap 750 orang yang dilaksanakan oleh Karolinska Institute di Sweden mendapat bahawa penggunaan telefon bimbit selama 10 tahun dan ke atas meningkatkan risiko tumor telinga sebanyak 4 kali.

4. Apakah kesan-kesan bahaya dari penggunaan telefon bimbit yang terlalu kerap?

Ramai pengguna mengadu bahawa telefon mereka terasa hangat dan mereka mengalami tanda-tanda seperti sakit kepala, kelesuan, kebas dan kehilangan ingatan. Ada telefon bimbit yang lebih menjanakan haba daripada yang lain. Dalam satu kajian terhadap remaja di bawah 16 tahun, saintis di Eropah melaporkan kehilangan memori jangka pendek (sehingga 50 minit) boleh berlaku selepas menggunakan telefon bimbit.

5. Bagaimanakah Eneoji BioCerastone EMR Protector bertindak?

Eneoji BioCerastone EMR Protector dicipta dengan teknologi canggih Jepun daripada bahan seramik yang berupaya mengeluarkan Tenaga Skalar, Sinaran Inframerah dan Ion Negatif yang boleh menghapus dan meneutralkan kesan buruk gelombang elektromagnet bagi melindungi anda dan keluarga tersayang daripada ancaman sinar telefon bimbit.

6. Berapa lamakah Eneoji BioCerastone EMR Protector boleh bertahan? Adakah perlu untuk menggantikannya setiap tahun?

Eneoji BioCerastone EMR Protector mengurangkan sinar frekuensi radio sepanjang jangka hayat selagi ia tidak dirosakkan. Eneoji BioCerastone EMR Protector tidak boleh dipindahkan ke telefon lain selepas dipasang kerana pelekat 3M tidak dapat melekat lagi selepas ditanggalkan. Oleh itu, gunakan Eneoji BioCerastone EMR Protector yang baru untuk telefon bimbit yang baru dibeli.

7. Bagaimanakah Eneoji BioCerastone EMR Protector dipasang pada telefon bimbit saya?

Sesuai untuk semua jenis telefon bimbit, Eneoji BioCerastone EMR Protector boleh dilekatkan pada belakang telefon bimbit anda. Lokasi yang ideal ialah di mana antena berada. Oleh sebab antena biasanya tidak berdekatan bateri, lokasi terbaik ialah pada bahagian tengah tempat yang diisi bateri. Oleh itu, jika bateri berada di bawah, maka anda harus melekatkan Eneoji BioCerastone EMR Protector di tengah bahagian atas telefon bimbit.